
GENERALFORSAMLING 2022 

Afholdt mandag d. 21. november 2022 på Sinatur Hotel Storebælt Nyborg 

Dagsorden 

1. Valg af dirigent og referent: dirigent Bodil Hohwü (Riiskov Gymnasium) og referent Charlotte Day 

(Marselisborg Gymnasium) 

2. Godkendelse af dagsorden: ja. 

3. Fremlæggelse og godkendelse af formandens beretning 

Bodil Aase indleder med ord fra nu afdøde Elizabeth II. Engelsklærerforeningen har afholdt mange kurser 

og tak til regionssekretærer, Diana og Tine. Stor efterspørgsel efter vores skolebaserede kurser, hvor der i 

alt blev udbudt 14 kurser. Der var udbudt mange åbne kurser, hvor kun 4 kunne afholdes og 8 blev aflyst 

pga for få afmeldte. Vi vil gerne blive bedre til at få folk til at melde sig til. Et kursus skal have en hvis 

popularitet, før vi gentager dem. Nogle få er kørt forgæves til kurser, så man skal være god til at checke om 

kurset afholdes, om man har modtaget et program, eller lignende. Er man i tvivl om, om man har tilmeldt 

sig, kan man ringe til sekretariatet. Årshjul: i foråret har Engelsklærerforeningen haft mange møder med 

bl.a Danske Gymnasier, Gymsprog, GL og Pædagogisk Samarbejdsudvalg under GL. Her udtrykte vi 

bekymring over aflysningen af de skriftlige eksaminer. AP og grundforløbet har vi også udtalt os om. Brian 

har stået for ”besøg en gymnasielærer” og modtaget mange spørgsmål fra engelskstuderende. Efteråret 

har været meget travl. I starten var vi sammen med de nye engelsklærere på fagdidaktik, som fik Anglo Files 

og Gin og Tonic. For bestyrelsen var højdepunktet bestyrelsesmødet i London. Møderne foregik i den 

danske kirkes mødelokaler og her kunne vi mødes uden bagkant. I alt har vi afholdt 6 bestyrelsesmøder 

bl.a. med DIT sekretariat. Der var også møder med KU, hvor vi talte om muligheder om et tættere 

samarbejde. Det er tidskrævende at sætte noget sådant i søen. Vi håber på at mødes med andre 

universiteter. Vi værdsætter også vores samarbejde med fagkonsulenten og Anglo Files. Her er kommet 4 

numre. Vi er stolte af vores blad og er stolte af at vores blad anerkendes som pointgivende, når man skriver 

en artikel til bladet. Vi har også udskrevet en creative writing-konkurrence. Viborg er her med til at 

arrangere og rette de indsendte stile. Vi kører igen med denne konkurrence i år. Det er ikke alt, der kan 

lade sig gøre, og vi skal på gymnasiet arbejde hurtigere og hurtigere, så det er ikke alt vi kan nå. Vi takker 

for de afgående bestyrelsesmedlemmers arbejde. Alting stiger og det gælder også for foreningen. Vi har et 

underskud i år men vi hæver ikke kontingentet, da vi har råd til at dække det i år. Måske skal vi have en ny 

uddannelsesminister, en ny karakterskala, et andet grundforløb. Der er stor usikkerhed omkring hvad 

fremtiden vil bringe. Med en stærk forening har vi et stærkere politisk ståsted og et større sammenhold.  

Vi godkender beretningen. 

4. Kassereren forelægger det reviderede regnskab til godkendelse.  

Karin Ridderman fra Dit Sekretariat fremlægger regnskabet 2021. De laver regnskaber for 3 eller 4 lignende 

foreninger. I 2021 har vi fået flere indtægter fra kontingenter og kurser. Administrationsudgifterne er dog 

steget og bestyrelsen har også haft flere aktiviteter, hvilket også har øget udgifterne. Vi har dog som 

udgangspunkt en sund økonomi.  

5. Fastsættelse af kontingent og budget:  

Vi ønsker at kontingentet fortsætter uændret. Vi så på budgettet for 2023, som så udmærket ud. Budgettet 

er sat konservativt. Budget og kontingent godkendes. 



6. Behandling af indkomne forslag 

Til vedtægtsændringer er der kommet en del forslag. Der var diskussion om hvorvidt det var en god idé at 

ændre paragraf 7 (den ryger tilbage til værkstedet). Ellers blev alle vedtægtsforslag vedtaget.  

7. Valg af medlemmer til bestyrelsen: 

På valg: 

Pernille Holm (ønsker genvalg) genvalgt 

Janet Furtado (ønsker genvalg) genvalgt 

Diana Kjær (ønsker genvalg) genvalgt 

Rasmus Andersen (ønsker ikke genvalg)  

Anders er på valg (ønsker ikke genvalg)  

Tine Astrup er valgt ind i bestyrelsen 

Anne Aa fra Viborg Gym har også sagt ja til at træde ind i bestyrelsen. 

8. Valg af suppleanter til bestyrelsen: 1. Janne Plauborg, Aalborghus Gymnasium 

                 2. Bodil Hohwü, Risskov Gymnasium 

9. Valg af to revisorer 

Vi har professionel revision, så vi vælger ikke revisor jf. vedtagede vedtægtsændringer. 

10.Eventuelt 

Ingenting til evt. 


